
Praznovanje ob odprtju novih prostorov
Ob dnevu JLA je bilo > naši KS i/redno svečano raz-

položenje. Odpirali smo nove prostore KS in imeli smo
gostje iz KS, poimenovanih po heroju Dušanu Kvedru-
Tomažu iz IVtaribora in s Ptuja, ler po njem imenovane
vojašnice s Ptuja.

SvečanoM se je začelaob 10. uriobudeležbi predsta\-
nikov občinske skupščine Ljubljana Moste-Polje na čelu
s predsednikom Nikom Lukežem in predslavniki orga-
ni/iicij združenega dela, ki so aktiv nosodelovale pri pn-

dobitvi no\ih prostoro\ KS in izvajanju programa v na-
selju. IKodni govor je imel Danilo Širnik, trak pa je pre-
rezala vodja delegacije KS tovarišica Smilova. Nekaj
kasneje je (ovariš Andrejič podelil osem priznanj: ozdu
Gradis - tozdu Okolica in tozdu SPO, Blagovno-tran-
sportnemu centru, Žitu, lndosu, podjetju za PTT pro-
me( Ljubljana, ZIL — tozdu za urejanjesta\bnegazem-
Ijišča in občini.

Ogled novih upravnih prostorov je potrdil že izrečeno
mnenje, da bodo možnosti za delo sedaj izredne, da je
lokacija zelo posrečena, da pa bo potrebno vse nove pro-
store tudi napolniti. To pomeni, da se bo potrebno v ok-
\ iru KS dodalnopotruditi za to, da bodoz dobro organi-
/acijo delovni Ijudje in občani kaj kmalu občutili, kako
se lahko v teh prostorih odvija samoupravno, kulturno
itn. življenje, skratka v teh prostorih bo potrebno vee
življenja.

Goslje iz Maribora in s Ptuja so si ogledah obratne
prostore Žita, muzej na Urhu in novo jarško osnovno
šolo. Med kosilom smo si izmenjali zdravice, nato pa
pregledali dosedanje rezultate našega sodelovanja.
Osmega maja 19H2 smo namree podpisali lislino o sode-
lcnanju in sklenili, da bomost-ike poglabljali tako na sa-
moupraNnem koi na delegatskem področju, dodatnd pa
še \ kulturi, športu in družbenopolitičnem življenju.
Ugolo\ ili smo, da smo do sedaj uresničili samo prvi del
lisline, ko je prišlo 6o navezovanja tovarršk/h stikov.

V \seh delegadjah pa smo pogrešali mladince in
druge akti\iste, ki bi tudi lahko ob taketn srečanju kon-
kreti/irali poglabljanje in razširjanje sodelovanja.
Podan je bil predlog, da listino podpiše tudi vodstvo vo-
j-.išnice. medtem ko bo zapis o srečanju poslan kasneje
po pošii. Vodstvu naše KS pa je bil naslovljen predlog,
naj nstano\i stalno dclosno telo, ki bo delovalo v duhu
naše lisline. Tako bo ludi uspeh večji.

Ob koncu smo si zaželeli io\ariško nasvidenje konec
leta 19X5 \ Mariboru.

Z\ečer smo imeli skupno prosla\o ob 22. decembru s
tovariškim srečanjem in zakusko /a krajane našega na-
selja. Letos je bila režija priredi!\e \ rokah naše KS. V
programu i-osodelovali:zgo\orom to\ari.šSamec, v kul-
turnem delu pe\ski ?bor krajano\ in učenci osncnne
šole, ?a dohro \oljoin ples pa soposkrbeli vojaki iz \o-
jašnice Bralst\o in enotnosl i/ Nmega Polja. Med ude-
leženci so bilt člani ZRVS \/ obeh KS. predMnMiiki hiš
nih s\eto\, delegacij in člani glasovalnih odboro\.

skratka prek 150 krajanov se je poveselilo v prijetnem
tovariškem ozračju.

PnporOčamo pa vodstvu KS, da v bodoče takšna sre-
čanja poenoti, tj. da smo v prireditvenem prostoru vsi
skupaj ob enakem aranžmaju in enaki vsebini zakuske
ter da ne dovoli nekaterim vodstvenim aktivistom tpro-
slavljanje« v posebnem prostoru inza drugače obloženo
mizo.
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